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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

Home parties can be a lot of fun, and it is a great way to make friends with others and keep close with your families and friends. Remembering some tips can help you have a successful home party and make everyone enjoy it.

对于结交朋友、与亲朋好友保持密切关系而言，“轰趴”是一种既有趣又有效的方式。记住以下的这些小建议能够使你的“轰趴”活动顺利进行，并使每一个参与“轰趴”的客人玩得尽兴。

Before the guests arrive, you should review any last minute details. Rearrange furniture in order to make sure there is enough and proper seating for your guests. Do a quick review of the guest list.

在你的客人到来之前，应当抓紧最后的时间对所有安排的细节进行一次回顾。重新布置一下屋内的家具摆设，使得屋内有足够的座位招待客人，并快速浏览一下客人名单。

In addition, remember games are a perfect ice breaker. Play a game or two to make the guests feel welcome and comfortable. Make your games fun and with as much interaction( 互动)with the guests as possible. If possible, you can even make up your own games to play at your parties.

另外，应牢记游戏是调节尴尬气氛最好的工具。与客人共同进行一两场游戏，会使他们在“轰趴”中感到自然、放松。尽可能使你的游戏有趣，并与在座的客人多做一些互动环节。如果可以的话，你完全可以在你的聚会中自创一些游戏。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net

- 1 -

